

《单词百科:improperly是什么意思?improperly怎么发音?improperly的解释和用法》

英语单词improperly是什么意思?improperly怎么读?improperly怎么发音?简答网为您整理了improperly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



improperly怎么读

improperly的读音:[m pr p li]

improperly的意思

1、adv.不正确地，不适当地；

improperly的近义词

1、crookedly 弯曲地；

- 2、dishonestly adv.不诚实地，不正直地；
- 3、illegally adv.不法地；
- 4、inadequately adv.不充足地；不适当地；不足胜任地；
- 5、inappropriately adv.不适当地；

improperly的反义词

- 1、properly adv.正确地；得体地；完全地；真正地；

improperly的双语例句

- 1、Cranston and others were improperly trying to weigh in on the decision.
克兰斯顿和其他人都不合时宜地想在这个决定中发表高见。
- 2、The study confirmed many reports that doctors were improperly trained.
该调查证实了许多关于医生未接受充分培训的报道。
- 3、He had become infected with Aids from an improperly sterilised needle.
他因使用消毒不当的注射针头而感染了艾滋病。
- 4、Fundamentalist groups have attacked women they regarded as improperly dressed.
原教旨主义团体严厉抨击那些他们认为穿着不得体的女性。
- 5、Improperly implemented , dials can be extremely difficult to manipulate.
如果设计不当，刻度盘将会非常难于操作。
- 6、He is trying to improperly influence a witness.
他在试图误导证人。
- 7、Mental illness can stem from being treated improperly in childhood.
精神病可能源于童年时受到的不当对待。
- 8、Of course it was acting improperly.

这样做就是不对嘛!

9、 This can result in rapid spoilage if such foods are stored improperly.

如果这样的食品贮藏不当,就很快变质.

10、 Only for original battery charge. Avoid damage caused by charging improperly.

只允许原配电池在手机里充电, 以免错误充电造成伤害.

11、 The court may set aside the award as improperly procured.

法院可以撤销因仲裁程序问题而不当取得的裁决.

12、 Fixes some cases of objects being improperly assigned type in the launcher.

修复某些情况下的物体不当分配型运载火箭.

13、 Memory error Check for improperly seated or missing memory.

内存错误检查是因为不正确安装或者缺少内存.

14、 Transmission fluid filter improperly installed (Bolts loose or O & ndash ; ring missing)

传动液过滤器安装不当 (变速箱带松或 O 形环丢失)

15、 It is a serious mistake to locate an orchard improperly.

果园的位置选择不当,会引起严重的恶果.

以上是简答网为您整理的improperly怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/improperly>